

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန
ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန

လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း (ဒုတိယနှစ်စက်ဝန်း)

National Community Driven Development Project



ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်

Village Development Plan (VDP)

ရွှေကျမြို့နယ်

မိုးစစ်ကျေးရွာ၊ မိုးစစ်ကျေးရွာအုပ်စု

၂၀၁၉-ခုနှစ်၊ ဧပြီလ

မာတိကာ

၁။ မြို့နယ်မြေပုံ

၂။ ကျေးရွာ တည်နေရာပြ မြေပုံ

၃။ အုပ်စုတွင်ပါဝင်သောကျေးရွာများစာရင်း

၄။ ကျေးရွာသမိုင်းကြောင်းနှင့် ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ

၅။ လူထုပူးပေါင်းပါဝင်သော လူမှုဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် အကဲဖြတ်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ်
(PSA / PRA အကျဉ်းချုပ်ဇယား)

၆။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်တွင် အသုံးပြုသော PRA tools များနှင့် တစ်ခုချင်းစီအတွက်သုံးသပ်ချက်များ

(က) လူမှုရေးအရင်းအမြစ်ပြမြေပုံ

(ခ) ဥစ္စာနေကြွယ်ဝမှုအဆင့်သတ်မှတ်ခြင်း

(ဂ) ပိုင်ဆိုင်မှုသုံးသပ်ခြင်း

(ဃ) ပင့်ကူအိမ်သုံးသပ်ခြင်း

(င) ရာသီခွင်ပြ ပြက္ခဒိန်

(စ) ဗင်းပုံစံ

(ဆ) အမျိုးသား / အမျိုးသမီး အခက်အခဲများ

(ဇ) ကျေးရွာမျှော်မှန်းချက် အမျိုးသား / အမျိုးသမီး

(ဈ) ဦးစားပေးဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ

၇။ ကော်မတီဝင်များရွေးချယ်ခြင်းနှင့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်ဆောင်ရွက်မှု မှတ်တမ်းဓါတ်ပုံများ

၈။ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ (ပုံစံ - ၁)

၉။ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (ပုံစံ - ၂)

၁၀။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ် (ပုံစံ - ၃)

၁၁။ ကျေးရွာစီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲများရွေးချယ်ခြင်း (ပုံစံ - ၄)

၁၂။ အစည်းအဝေးမှတ်တမ်းများ

၁၃။ ကဏ္ဍအလိုက်ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ



၃။ အုပ်စုတွင်ပါဝင်သောကျေးရွာများစာရင်း

အုပ်စုအမည် - မိုးစစ်ကျေးရွာအုပ်စု

ပါဝင်သောကျေးရွာများ - ပေါက်ကုန်း(မိုး)ကျေးရွာ၊ မိုးစစ်ကျေးရွာ

၄။ ကျေးရွာသမိုင်းကြောင်းနှင့် ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ

မိုးစစ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ မိုးစစ်ကျေးရွာ

ရွှေကူမြို့နယ်၊ မိုးစစ်အုပ်စု၊ မိုးစစ်ကျေးရွာဖြစ်ပေါ်လာသော သမိုင်းကြောင်းမှာ မိုးမိတ်၊ မိုးကောင်း၊ မိုးညှင်း စော်ဘွားညီအစ်ကိုသုံးယောက်သည် စစ်ဖြစ်သည့်အချိန်တွင် ညီတော်အငယ်ဆုံးစော်ဘွားသည် တိုင်းခန်း လှည့်လည်ရင်း ရွှေပေါ်ကျွန်းဘုရားကိုဖူးမြော်ခဲ့သည်။ ထိုစဉ် မြစ်အရှေ့ဘက်နှင့် အနောက်ဘက်သို့ မျှော်ကြည့်ရာ မိုးစစ်မြစ်ကမ်းဘေးတွင် တည်ထားသော ဘုရားငုတ်တိုမှ ရောင်ခြည်တော်ပွင့်နေသည် ကိုမြင်၍ စော်ဘွားငယ်သည် သူ၏လက်သုံးတော်ကျောက်စီမားကို ယခုကဲ့သို့ အဓိဋ္ဌာန်ပြုလေသည်။ “ ယခုရောင်ခြည်တော်ပွင့်နေသော ဘုရားအား ပြန်လည်တည်ဆောက်ရလျှင် ကျွန်ုပ်တို့ကိုင်ဆောင်သောကျောက်စီမားသည် ရေပေါ်တွင်ပေါ်လာပြီး တဖက်ကမ်းသို့ ကူးနိုင်ပါစေသား” ဟုဆိုပြီး အဓိဋ္ဌာန်အောင်မြင်၍ မိုးစစ်တဘက်ကမ်းသို့ ရောက်ရှိပြီး မြို့နယ်များအား ရှင်းလင်းရာတွင် သေးငယ်သော ဘုရားငုတ်တိုကို တွေ့ ရှိခဲ့လေသည်။ ဘုရားငုတ်တိုကို သူ၏စစ်သည်ဗိုလ်ခြေ(၁၀၀၀)ကျော်ဖြင့် ဘုရား စတင်တည်ခဲ့လေသည်။ ယခုလက်ရှိတည်ထားကိုးကွယ်နေသောဘုရားနှင့် စစ်သည်ဗိုလ်ခြေများ ခြေလက်ဆေးရာရေ အိုင်(ယခု ခြေဆေးအင်းဟုအမည်ခေါ်ဆိုသော) ခြေဆေးအင်းသည် ဘုရားနှင့် (၃) ဖာလုံခန့် တွင် တည်ရှိနေဆဲဖြစ် သည်။ ဘုရားတည်စဉ်အချိန်က မိုးများအဆက်မပြတ်ရွာသွန်းပြီး အမိုးအကာများပြုလုပ်၍ ဆက်တည်ရာ ဘုရားလည်း တည်ပြီးသည်နှင့် ရွာသွန်းနေသောမိုးသည်လည်း တဖြေးဖြေးနှင့်တိတ်သွားလေသည်။ မိုးတဖြေးဖြေးနှင့်တိတ်သွားသည် ကို အကြောင်းပြုပြီး မိုးစစ်ဟု အမည်ခေါ်တွင်ခဲ့ပါသည်။ ဘုရားတည်စဉ် ညီနောင်(၃)ဦးလည်း စစ်ပြေငြိမ်းပြီး သူတို့ ကိုင် ဆောင်သော ဓား၊ လှံ၊ လေးမြှားတို့ ကို ဌာပနာတည်၍ ရန်အောင်မြင်မြတ်စွာဘုရားဟု ခေါ်တွင်ခဲ့ပါသည်။

၅။ကျေးရွာလူထုပူးပေါင်းပါဝင်သောလူမှုဆန်းစစ်ခြင်းနှင့်အကဲဖြတ်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ် (PSA/PRA) အကျဉ်းချုပ်ဇယား

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ရက်စွဲ	ဦးတည်အုပ်စု	တက်ရောက်သူ			အဓိကဆွေးနွေးချက်များ
				ကျား	မ	ပေါင်း	
၁	လူမှုရေးနှင့်အရင်းအမြစ်ပြု မြေပုံ	၁၄.၂၀၁၉	ကျေးရွာလူထု(ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဆင်းရဲချမ်းသာ ၊ အလယ်အလတ်၊နွမ်းပါး၊ အနွမ်းပါးဆုံးနှင့် လူငယ်အုပ်စုများ)	၇	၃	၁၀	အိမ်များ၊ အခြေခံအဆောက်အအုံ များ၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး၊ လယ်ယာမြေများ မြစ်ချောင်းများနှင့်နယ်နိမိတ်များ။
၂	ဥစ္စာနေကြွေမှု အဆင့် သတ်မှတ်ချက်	၁၄.၂၀၁၉	ကျေးရွာလူထု(ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဆင်းရဲချမ်းသာ ၊ အလယ်အလတ်၊နွမ်းပါး၊ အနွမ်းပါးဆုံးနှင့် လူငယ်အုပ်စုများ)	၅	၂၀	၂၅	ကွဲပြားသောလူမှုစီးပွားရေးအမျိုးအစားမျှ ၁- အမျိုးသားနှင့် အမျိုးသမီးများ ၏ မတူကွဲပြားသော အသုံးပြုခွင့် နှင့်အရင်းအမြစ်များ အပေါ်ထိန်းချုပ်ခြင်း။
၃	ပိုင်ဆိုင်မှု သုံးသပ်ခြင်း	၁၄.၂၀၁၉	ကျေးရွာလူထု(ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဆင်းရဲချမ်းသာ ၊ အလယ်အလတ်၊နွမ်းပါး၊ အနွမ်းပါးဆုံးနှင့် လူငယ်အုပ်စုများ)	၁၅	၃၅	၅၀	အမျိုးသားနှင့်အမျိုးသမီးများထိန်း ချုပ်ထားသည့်ပိုင်ဆိုင်မှု (သို့) အရင်းအမြစ်များ၏ဦးစားပေး များနှင့် လိုအပ်ချက်များကွဲပြားခြား နားခြင်း
၄	ရာသီခွင်ပြ ပြက္ခဒိန်	၁၄.၂၀၁၉	ကျေးရွာလူထု(ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဆင်းရဲချမ်းသာ ၊ အလယ်အလတ်၊နွမ်းပါး၊ အနွမ်းပါးဆုံးနှင့် လူငယ်အုပ်စုများ)	၁၀	၂၀	၃၀	ရာသီဥတု၊စိုက်ပျိုးသီးနှံများ၊ နေ့စားလုပ်ငန်းများ မွေးမြူရေး လုပ်ငန်း၊အစားအစာရရှိမှုများ နှင့် ပွဲတော်များ။
၅	ပင့်ကူအိမ် သုံးသပ်ခြင်း	၁၄.၂၀၁၉	ကျေးရွာလူထု(ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဆင်းရဲချမ်းသာ ၊ အလယ်အလတ်၊နွမ်းပါး၊ အနွမ်းပါးဆုံးနှင့် လူငယ်အုပ်စုများ)	၂၅	၇၀	၉၅	အမျိုးသားနှင့်အမျိုးသမီးများ တန်းတူအခွင့်အရေးရရှိမှုနှင့် မရရှိသည့်အကြောင်းအရင်းများ။
၆	ဗင်းပုံစံ	၁၄.၂၀၁၉	ကျေးရွာလူထု(ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဆင်းရဲချမ်းသာ ၊ အလယ်အလတ်၊နွမ်းပါး၊ အနွမ်းပါးဆုံးနှင့် လူငယ်အုပ်စုများ)	၁၈	၃၅	၅၃	ကျေးရွာအတွင်းနှင့် ပြင်ပရှိ အဖွဲ့အစည်း များမည်ကဲ့သို့သော လုပ်ငန်းများ အတွက် မည်သည့်အဖွဲ့များနှင့် ချိတ်ဆက်လုပ်ကိုင်မှု။

(ခ) ဥစ္စာစနစ်ကြွယ်ဝမှုအဆင့်သတ်မှတ်ခြင်း

ပါဝင်ဆောင်ရွက်သူ (၂၅)၊ ကျား (၅)၊ မ (၂၀)

ဥစ္စာစနစ်ကြွယ်ဝမှုနှင့် ဆက်သွယ်ခြင်း

ရက်စွဲ - ၅-၇-၂၀၁၈

ကျေးရွာ - မိုးစစ်	အုပ်စု - မိုးစစ်	မြို့နယ် - ရွှေကျင်မြို့	
အဆင့်	ဆက်သွယ်ချက်	အိမ်ထောင်စု အရေအတွက်	ရာခိုင်နှုန်း %
ချမ်းသာ	လယ်/ယာ (၁၀၈၈၁) တိုက်အိမ်၊ ကား၊ ဆန်စက်၊ နွား (၄) ကောင်	၅	၁%
အလယ်အလတ်	လယ်/ယာ (၅၈၈၅) သစ်သားအိမ်အလတ်၊ နွား (၂) ကောင်၊ တိရစ္ဆာန်၊ ဆိုင်ကယ် ၁၀ က	၁၀၀	၃၁%
ဆင်းရဲ	ဝါးတဲ အိမ်၊ တစ်နေ့လုပ်တစ်နေ့စား၊ မ သန်စွမ်း၊	၁၈၆	၅၇%
နွမ်းပါးအုပ်စု	အိမ်မရှိ၊ ယာမရှိ၊	၃၅	၁၁%

ပါဝင်ဆောင်ရွက်သူ - က. ၅ ယောက်
မ. ၂၀ ယောက်

ကျေးရွာ - မိုးစစ် ရက်စွဲ - ၅-၇-၂၀၁၈

ဥစ္စာစနစ်ကြွယ်ဝမှု အယား

(ကျေးရွာအဖွဲ့နှင့် ဆန်းစစ်ချက်)

မိုးစစ်ကျေးရွာတွင် ချမ်းသာ ၅ ဦး၊ အလယ်အလတ် (၁၀၀ ဦး)၊ ဆင်းရဲ (၁၈၆ ဦး) နှင့် နွမ်းပါး (၃၅ ဦး)

မိုးစစ်ကျေးရွာတွင် ချမ်းသာ အိမ်ထောင်စု (၅ စု)၊ အလယ်အလတ် အိမ်ထောင်စု (၁၀၀) စု၊ ဆင်းရဲ အိမ်ထောင်စု (၁၈၆) စု၊ နွမ်းပါး အုပ်စု (၃၅) စု ရှိသည်။

ဆင်းရဲသော အိမ်ထောင်စုများမှာ - အခင်းမရှိ၊ လယ်မရှိ၊ ကျွဲမရှိ၊ နွားမရှိ၊ သားသမီးများ၊ ကျွဲပန်းလုပ်စား၊ မသူများ ဖြစ်ကြသည်။

ဆင်းရဲ နွမ်းပါး - အိမ်မရှိ၊ ယာမရှိ၊ မိုချိုကုမရှိ သောကြောင့် ဖြစ်သည်။

စိတ်ကုန်တွင်

ဆင်းရဲ နွမ်းပါးသူများကို လူပိုင်းအား ခပေးပြီး စားဝတ်စနစ်များကို ဖြေရှင်းနိုင်ပါမည်။ သည်။"

(ဂ) ပိုင်ဆိုင်မှုသုံးသပ်ခြင်း

ပါဝင်ဆောင်ရွက်သူ (၅၀)၊ ကျား (၁၅)၊ မ (၃၅)

အရင်းအမြစ်ထိန်းချုပ်မှုပုံစံပဏာမ ရက်စွဲ- ၁.၄.၂၀၁၉

ကျေးရွာ- မိုးစစ်	ကိုယ်စား- မိုးစစ်	ခြံနယ်- ရွှေတူမြို့
အမျိုးသား	အမျိုးသမီး	ကျား + မ
ထောင်စာရိယာ လယ်ထွန်စက် ခြင်း ကွင်း ဘော်လီဘော ချိန်ဆော အိမ်ဆောက်ပစ္စည်း လက်သမားပစ္စည်း ပရိဘောဂပစ္စည်း ဓျေ / ပိုက် / ကွန်	အိတ်ချွတ်စက် ကျောက်ပြင် သနပ်ဘီး လက်ထပ်ရတနာ ဖိနပ်အောက်ပစ္စည်း အိမ်ကုန်ပစ္စည်း	ဘောလုံးကွင်း ကျွန်း / နွား လယ်ကွင်း ပေါက်တူး ပေါက်ဖား တံဆိပ် ကုန်းကြိုးကျောင်း စာသင်ကျောင်း လမ်း တံတား

ပါဝင်ဆွေးနွေးသူ
က- ၁၅ ဦး
မ- ၃၅ ဦး

အရင်းအမြစ်သုံးစွဲမှုပုံစံပဏာမ ရက်စွဲ- ၁.၄.၂၀၁၉

ကျေးရွာ- မိုးစစ်	ကိုယ်စား- မိုးစစ်	ခြံနယ်- ရွှေတူမြို့
အမျိုးသား	အမျိုးသမီး	ကျား + မ
ထောင်စာရိယာ လယ်ထွန်စက် ဘောလုံးကွင်း ကျွန်း / နွား လယ်ကွင်း ခြင်းကွင်း ဘော်လီဘော ချိန်ဆော အိမ်ဆောက်ပစ္စည်း လက်သမားပစ္စည်း ပရိဘောဂပစ္စည်း ဓျေ / ပိုက် / ကွန်	အိတ်ချွတ်စက် ကျောက်ပြင် လက်ထပ်ရတနာ ဖိနပ်အောက်ပစ္စည်း အိမ်ကုန်ပစ္စည်း ပေါက်တူး / ဖား တံဆိပ်	လူနေအိမ် ဘုန်းကြီးကျောင်း စေတီ လမ်း / တံတား စာသင်ကျောင်း မော်တော် ဆိုင်ကယ် ပုန်း ဖိနပ်

ပါဝင်ဆွေးနွေးသူ
က- ၁၅ ဦး
မ- ၃၅ ဦး

ကျေးရွာ- မိုးစစ် ရက်စွဲ- ၅.၇.၂၀၁၈

ပိုင်ဆိုင်မှုသုံးသပ်ခြင်း

ဆွေးနွေးခြင်း နှင့် ဆန်းစစ်ချက်

၁- အမျိုးသမီး များ သုံးစွဲသော အရင်းအမြစ်များမှာ -
အိတ်ချွတ်စက် / ကျောက်ပြင် / သနပ်ဘီး / လက်ထပ်ရတနာ /
ဖိနပ်အောက်ပစ္စည်း / အိမ်ကုန်ပစ္စည်း / ပေါက်တူး / ဖား /
တံဆိပ် တို့ဖြစ်ကြပြီး / ထိန်းချုပ်သော အရင်းအမြစ်များမှာ -
အိတ်ချွတ်စက် / ကျောက်ပြင် / သနပ်ဘီး / လက်ထပ်ရတနာ /
ဖိနပ်အောက်ပစ္စည်း / အိမ်ကုန်ပစ္စည်း များ ဖြစ်ပါသည်။

၂- အမျိုးသား များ သုံးစွဲသော အရင်းအမြစ်များမှာ -
ထောင်စာရိယာ / လယ်ထွန်စက် / ဘောလုံးကွင်း / ကျွန်း / နွား /
လယ်ကွင်း / ခြင်းကွင်း / ဘော်လီဘော / ချိန်ဆော / အိမ်ဆောက်
ပစ္စည်း / လက်သမားပစ္စည်း / ပရိဘောဂပစ္စည်း နှင့် ဓျေ /
ပိုက် / ကွန် တို့ဖြစ်ကြပြီး / ထိန်းချုပ်သော အရင်းအမြစ်များမှာ -
ထောင်စာရိယာ / လယ်ထွန်စက် / ခြင်းကွင်း / ဘော်လီဘော /
ချိန်ဆော / အိမ်ဆောက်ပစ္စည်း / လက်သမားပစ္စည်း / ပရိ
ဘောဂပစ္စည်း နှင့် ဓျေ / ပိုက် / ကွန် တို့ဖြစ်ကြပါ
သည်။

၃- အမျိုးသမီး နှင့် အမျိုးသား တို့က သုံးစွဲသော အရင်းအမြစ်များမှာ -
လူနေအိမ် / ဘုန်းကြီးကျောင်း / စေတီ / လမ်း / တံတား /
စာသင်ကျောင်း / မော်တော် / ဆိုင်ကယ် / ပုန်း / ဖိနပ်
တို့ဖြစ်ကြပြီး / ထိန်းချုပ်သော အရင်းအမြစ်များမှာ -
ဘောလုံးကွင်း / ကျွန်း / နွား / လယ်ကွင်း / ပေါက်တူး / ပေါက်
ဖား နှင့် တံဆိပ်တို့ဖြစ်ကြပါသည်။

(င) ရာသီခွင်ပြ ပြက္ခဒိန်

ပါဝင်ဆောင်ရွက်သူ (၃၀)၊ ကျား (၁၀)၊ မ (၂၀)

ရာသီခွင်ပုံအယာ: ရက်စွဲ - ၁.၄.၂၀၁၉

ကျေးရွာ - မိုးခေါင်	အုပ်စု - မိုးခေါင်										ဒီဂရီဆောင်စု ကဏ္ဍကွက်	တင်ပြမှုပြန် ဗျာဠာ	
အကြောင်းအရာ	အိန္ဒိယ	အိန္ဒိယ	အိန္ဒိယ	အိန္ဒိယ	အိန္ဒိယ	အိန္ဒိယ	အိန္ဒိယ	အိန္ဒိယ	အိန္ဒိယ	အိန္ဒိယ	အိန္ဒိယ		
ရာသီဥတု													
ခိုက်ပျက်ခြင်း												326	(15/ခွဲ)
ပင်ပျက်ခြင်း													
ကျွန်းမတီး													
ဆောက်ယုတ်ခြင်း													
အစားအစာပျက်ခြင်း													
ပွဲတော်													
အာဟာရ													

ရာသီခွင်ပုံပြက္ခဒိန်
(ဆွေးနွေးကြား နှင့် ဆန်းစစ်ချက်)

- မိုးခေါင်ခြင်းအခါက စီးပွားရေးလုပ်ငန်းမှာ ဆောင်ရွက်ရန် လုပ်ငန်း၊ မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း၊ လက်သားလုပ်ငန်း၊ ရေလုပ်ငန်းအနည်းငယ် လုပ်ကိုင်ကြသည်။

- ၂၀၀ အိမ်ခြေ (ဆောင်သူ) ၊ ၁၀၀ အိမ်ခြေ (မွေးမြူရေး + လက်သား ပညာ)။

- (ဝင်ငွေ) တောင်သူလုပ်ငန်း (၄၅၀၀၀၀/)
 မွေးမြူရေး (၅၀၀၀၀၀/)
 (နှစ်ပတ်လည်)။
 လက်သားပညာ (၁၅၀၀၀၀/)။

- မိုးရာသီတွင် ရာသီဥတုဖောက်ပြန်သည်။

- အားလပ်သောလများ (တန်ခူးလ)

- အမျိုးသမီးအသက်မွေးဝမ်းကျောင်း - ရွေးကောက်ပွဲ၊ မွေးမြူရေး၊ သီးနှံသိမ်း၊

(၅) ဦးစားပေးဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ

ပါဝင်ဆောင်ရွက်သူ (၂၉၅)၊ ကျား (၄၉)၊ မ (၂၄၆)

ဦးစားပေးလုပ်ငန်းများ၏ ရှေးဦးစွာ သတ်မှတ်ခြင်း ရက်စွဲ- ၆.၇.၂၀၁၈

စဉ်	လုပ်ငန်းအမည်	လျား	မ	မြန်မာ-ရွှေကူမြို့	
				အား +	အဆင့်
၁.	ခေတ်နိုး နံရံ			✓	၆၅ ၁၃
၂.	မူကြိုကျောင်းဆောင်			✓	၂၂၇ ၄
၃.	KG ကျောင်းဆောင်		✓		၆၄ ၁၄
၄.	ဘုန်းဇော်ကျောင်း မုခ်ဦး		✓		၁၅၇ ၈
၅.	ကျေးဥာစာကြည့်တိုက်			✓	၁၀၂ ၁၀
၆.	ခက်ရေတွင်း၊ ရေခဲ၊ ရေသန့်စက်၊ ရေပိုက်ဖွဲ့ခြင်း			✓	၆၆၉ ၁
၇.	စာသင်ကျောင်း ချိတ်တံတိုင်း			✓	၁၆၈ ၆
၈.	ဗွန်ပျံတကသင်တန်း၊ စက်ချုပ်သင်တန်း		✓		၆၁ ၁၅
၉.	ကျေးဥာရွေးမေ့ဖို့ခြင်း နှင့် အဆင်မပြေတင်ခြင်း			✓	၁၈၆ ၅
၁၀.	ကျေးဥာခန်းမဆောင်			✓	၉၀ ၁၁
၁၁.	ဆိပ်ခံတံတား		✓		၄၄ ၁၇
၁၂.	ကျောင်းအိမ်သာ		✓		၁၄ ၂၀
၁၃.	ရေတူးကန်		✓		၁၄၆ ၉
၁၄.	မူကြိုဆရာမ		✓		၄၅ ၁၆
၁၅.	ကလေးကစားကွင်းပြင်ဆင်ခြင်း		✓		၂၄ ၁၉
၁၆.	ဥက္ကဋ္ဌစင်္ကြံ သံကျောက်လမ်း			✓	၅၂၉ ၂
၁၇.	လူကူ တံတား တည်ဆောက်ခြင်း		✓		၁၆၁ ၇
၁၈.	အုပ်ချုပ်ရေး ဖွဲ့စည်း ပြုပြင်ခြင်း			✓	၃၀၅ ၃
၁၉.	လူမှု လူ့ နှစ်ရက် ဖွဲ့စည်း တည်ဆောက်ခြင်း	✓			၃၅ ၁၈
၂၀.	ဓမ္မာရုံအဖွဲ့ သတ်ဆောက်လုပ်ခြင်း		✓		၈၆ ၁၂

၇။ ကော်မတီဝင်များရွေးချယ်ခြင်းနှင့် ကျေးရွာပွဲ.ပြီးရေးအစီအစဉ်ဆောင်ရွက်မှု မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံများ



၈။ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ (ပုံစံ - ၁)

ပုံစံ - ၈ - ၁ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ (Form PC 1)

လမ်းညွှန်ချက်။ ကျေးရွာတစ်ရွာသို့ ပထမဆုံးမိတ်ဆက်ခရီးသွားရောက်သောအခါ လူထုစည်းရုံးရေးမှူးသည် ကျေးရွာခေါင်းဆောင်များ အား ကျေးရွာအချက်အလက်များကို မေတ္တာရပ်ခံ၍ တောင်းခံရသည်။ ဤအချက်အလက်များကို စီမံကိန်းမိတ်ဆက်အစည်းဝေးမတိုင်မီ တောင်းခံရမည်။ စီမံကိန်းမိတ်ဆက်အစည်းဝေးတွင် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးသည် ဤအချက်အလက်များအား စစ်ဆေးပြီးမှ နှိပ်ကန်အောင် ပြုလုပ်ရမည်။ ပြီးနောက်တွင် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးမှ သတင်းအချက်အလက်ထဲသို့ Tablets မှ တဆင့် ဖြည့်သွင်းရမည်။

ကျေးရွာခေါင်းဆောင် အမည် ဦးကျော်ဇွဲ	ကျေးရွာခေါင်းဆောင်၏ ဖုန်းနံပါတ် ၀၉-၇၆၇၆၈၅၅၅၁	လူထုစည်းရုံးရေးမှူး၏အမည် ဒေါ်ဖြတ်မင်းသူ
ပြည်နယ်/တိုင်းဒေသကြီး - ကချင်	မြို့နယ် ဇွဲတူ	ကျေးရွာအုပ်စု မိုးစစ်

က။ လူဦးရေ

လူမျိုးစု	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်
လူမျိုးစု (၁)-----ဗမာ	၃၂၅	ဘာသာ(၁)-----ဗုဒ္ဓ	၃၂၅
လူမျိုးစု (၂)-----ကချင်	၃	ဘာသာ(၂)-----ခရစ်ယာန်	၃
လူမျိုးစု (၃)-----		ဘာသာ(၃)-----	
လူမျိုးစုရော-----		ဘာသာရော-----	
အခြား			
	အရေအတွက်		
မသန်စွမ်းသူများ	၁၈		
သက်ကြီးရွယ်အိုများ (၆၅ နှစ် နှင့် အထက်)	၇၃		
စစ်ဘေးရှောင်			

	အမျိုးသား(အရေအတွက်)	အမျိုးသမီး(အရေအတွက်)	စုစုပေါင်းအရေအတွက်
လူဦးရေ	၈၈၁	၉၀၆	၁၇၈၇
လူမျိုးစု (၁)-----ဗမာ	၈၇၉	၈၉၉	၁၇၇၈
လူမျိုးစု (၂)-----ကချင်	၂	၇	၉
လူမျိုးစု (၃)-----			

အခြား			
အိမ်ထောင်ဦးစီး		၃၂	

(ခ) အခြေခံအဆောက်အအုံ အသုံးအဆောင်များ

စာသင်ကျောင်း	အမှတ် ခြံပေါ်	ကျန်းမာရေး	အမှတ် ခြံပေါ်	ဘာသာရေးအဆောက် အအုံများ	အမှတ် ခြံပေါ်
အထက်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးရုံ	<input type="checkbox"/>	စေတီ	<input checked="" type="checkbox"/>
အလယ်တန်းကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာန	<input type="checkbox"/>	ဘုန်းကြီးကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>
မူလတန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	<input type="checkbox"/>	ဟိန္ဒူဘုရားကျောင်း	<input type="checkbox"/>
မူကြိုကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးပေးခန်း	<input checked="" type="checkbox"/>	ခရစ်ယာန်ကျောင်း	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	အခြား	<input type="checkbox"/>	ဗလီ	<input type="checkbox"/>
				အခြား	<input type="checkbox"/>
မှတ်ချက်		မှတ်ချက်		မှတ်ချက်	

(ဂ) ကျွမ်းကျင်သူများမှတ်တမ်း (ကျေးရွာတွင်နေထိုင်သော သို့မဟုတ် တခြားရွာမှလာရောက်သောကျွမ်းကျင်သူများ)

(၁) စာသင်ကျောင်း			(၂) ကျန်းမာရေး			(၃) လက်မှုပညာရှင်		
	ရွာတွင်နေ ထိုင်သူ	အခြားရွာမှ လာသူ		ရွာတွင်နေ ထိုင်သူ	အခြား ရွာမှ လာသူ		ရွာတွင် နေထိုင်သူ	အခြား မှလာသူ
မူလတန်း ပြဿေရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ဆရာဝန်	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်သမား	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အထက်တန်း ပြဿေရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်ထောက် ကျန်းမာရေးမှူး	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပန်းရုံ	<input type="checkbox"/>	<input checked="" type="checkbox"/>
အလယ်တန်း ပြဿေရာ/မ	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	အမျိုးသမီးကျန်းမာ ရေးဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လျှပ်စစ်ကျွမ်းကျင် မီးသမား	<input type="checkbox"/>	<input checked="" type="checkbox"/>

မူကြိုဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	သားဖွားဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input checked="" type="checkbox"/>	ရေပိုက်သွယ်သူ	<input type="checkbox"/>	<input checked="" type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးလုပ်သား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	စက်ပြင်ဆရာ	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
မှတ်ချက်			မှတ်ချက်			မှတ်ချက်		

(ဃ) ကျေးရွာသို့ ရောက်ရှိနိုင်သည့်လမ်းအခြေအနေ / ကျေးရွာတစ်ရွာသည် ၎င်း၏ကျေးရွာအုပ်စုနှင့် ဆက်သွယ်ထားသော လမ်းအခြေအနေ (အောက်ပါတို့ကိုပိုင်းပါ)

ကျောက်ကြမ်းလမ်း ကတ္တရာလမ်း ကွန်ကရစ်လမ်း မော်တော်ဆိုင်ကယ်လမ်း
 ကျောက်ခင်းလမ်း မြေသားလမ်း လူသွားလမ်း အခြား _____

(င) ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှုစီမံချက်

ပိုင်းပါ

(၁) လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်းမစတင်မီ ဤကျေးရွာတွင်ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှု ရှိပါသည် / မရှိပါ / မသိပါ

စီမံချက်ရှိခဲ့ပါသလား?

(၂) ရှိခဲ့ပါလျှင် ဤစီမံချက်ကို မည်သည့် ခုနှစ်တွင်ပြင်ဆင်ခဲ့ပါသနည်း? နှစ်- ၇၀၂၅ / မသိပါ

(၃) ဤစီမံချက်ကို မြို့နယ်မှအတည်ပြုခဲ့ပါသလား? ပြုခဲ့ပါသည် / မပြုခဲ့ပါ / မသိပါ

(စ) ခရီးအကွာအဝေး

(၁) ဤကျေးရွာ၏ပဟိုမှ ၎င်းကျေးရွာအုပ်စု၏ပဟိုအထိ ခရီးခိုင်မည်မျှကွာဝေးသနည်း? မိုင်- ၀ / မသိပါ

(၂) ဤကျေးရွာမှ ၎င်းကျေးရွာအုပ်စုပဟိုအထိ သွားလာရာတွင် ကြာမြင့်သည့်အချိန်

ခြောက်သွေ့ ရာသီတွင် ကြာချိန် ----- ၀ ----- ထော်လာဂျီ / မော်တော်ဆိုင်ကယ် / ခြေလျင် / လား / မော်တော်ဘုတ် /

အခြား -----

မိုးရာသီတွင် ကြာချိန် ----- ၀ ----- ထော်လာဂျီ / မော်တော်ဆိုင်ကယ် / ခြေလျင် / လား / မော်တော်ဘုတ် /

အခြား -----

(ဆ) ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာသဘာဝဘေးအန္တရာယ်

ဤကျေးရွာတွင်ကြီးကြပ်ခြင်းကဲ့သို့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်ဖူးခြင်း ရှိပါသလား။

မရှိပါ ရှိပါသည် ရှိလျှင်ဖော်ပြပါ- ရေတိုက်စားခြင်း၊ ရေပျက်စီးခြင်း

(ဇ) ကျေးရွာတွင် ဖွဲ့စည်းထားသော အဖွဲ့အစည်းများ

လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမတိုင်မီ ဤကျေးရွာတွင် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် အစိုးရ(သို့) ရွာသားများကိုယ်တိုင်(သို့) စီမံကိန်းတစ်ခုခုမှ ဖွဲ့စည်းထားသည့် အဖွဲ့အစည်းများရှိပါသလား။

(၁) -----

(၂) -----

(ဈ) အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန (GAD) မှ မှတ်တမ်းတင်ထားခြင်း

ဤကျေးရွာသည် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန (GAD) မှ မှတ်တမ်းတင်ထားမှု ရှိပါသလား။

မရှိပါ ရှိပါသည်

ကျေးရွာခေါင်းဆောင်

အမည် ဦးမောင်မောင်

လက်မှတ် [Signature] နေ့.စွဲ ၂၀၂၁-၀၄-၁၀

လူထုစည်းရုံးရေးမှူး

အမည် ဒေါ်ဖြူဖြူမင်းသု

လက်မှတ် [Signature] နေ့.စွဲ ၂၀၂၁-၀၄-၁၀

၁၀။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ် (ပုံစံ - ၃)

ပုံစံ - ၈-၃ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစားပေးအစီအစဉ် (Form PC 3)

လမ်းညွှန်ချက်၊ အဆင့်(၃)ကျေးရွာမျှော်မှန်းချက်အစည်းအဝေးပြီးဆုံးသောအခါ ကျေးရွာစီမံကိန်း အထောက်အကူပြု ကော်မတီသည် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးအကူအညီဖြင့် ဤပုံစံကိုပြည့်စုံအောင် ဖြည့်သွင်းရမည်။	
လူထုစည်းရုံးရေးမှူး/ဝန်ထမ်း အမည် - <u>ဒေါ်ဖြူမင်းသုဇာ</u> / <u>ဒေါ်ခိုင်အောင်ကျော် (TF)</u>	
နေ့စွဲ - <u>၁.၄.၂၀၁၉</u>	စက်ဝန်းအား အမှတ်ခြစ်ပါ (✓) <input checked="" type="checkbox"/> စက်ဝန်း(၁)၊ စက်ဝန်း(၂) <input type="checkbox"/> စက်ဝန်း(၃)၊ စက်ဝန်း(၄) <input type="checkbox"/>
ပြည်နယ်/ခရိုင် - <u>ကချင်</u>	မြို့နယ် - <u>ရွှေကူ</u> ကျေးရွာအုပ်စု - <u>မိုးစင်</u> ကျေးရွာ - <u>မိုးစင်</u>

က။ အခက်အခဲအတားအဆီးများအားဆွေးနွေးခြင်း - ယခုလက်ရှိအခြေအနေတွင်ဤကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အဓိကအခက်အခဲအတားအဆီးများသည် မည်သည်များဖြစ်ပါသနည်း။ (အမျိုးသား/သမီး အနည်းဆုံးအခက်အခဲ ၅ ခုစီဖော်ပြပါ)

အုပ်စုဖွဲ့ဆွေးနွေးမှုများမှ တင်ပြသောအခက်အခဲအတားအဆီးများ	
၁။ ကျန်းမာရေး နှင့် ညီညွတ်စွာ စားသုံးရေး လုံလောက်မှု မရှိခြင်း။	<input type="checkbox"/> ကျား <input checked="" type="checkbox"/> မကျား + မ
၂။ ကလေးငယ်များ ပညာသင်ကြားရာတွင် ခရီးရှည်ခရီးဝေးလှစွာ မရှိခြင်း။	<input type="checkbox"/> ကျား <input checked="" type="checkbox"/> မကျား + မ
၃။ မိုးရာသီ ရေကြီး ရေလျှံစားကြောင့် မြစ်ရေတိုက်စားကာ ကမ်းပါးဖြိုခြင်း နှင့် သွားလာရေး အဆင်မပြေမှုများ ကြုံတွေ့ ခဲ့ရခြင်း။	<input type="checkbox"/> ကျား <input checked="" type="checkbox"/> မကျား + မ
၄။ အသိပညာမဟူသည့်အခင်းပါးစားကြောင့် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း ရှားပါးခြင်း။	<input type="checkbox"/> ကျား <input checked="" type="checkbox"/> မကျား + မ
၅။ စားသောက်ကုန်များ ဝယ်ယူရောင်းချရန် ခက်ခဲမှုများ ရှိပြီး ပွားများစေရန်	<input type="checkbox"/> ကျား <input checked="" type="checkbox"/> မကျား + မ
၆။ ကျေးရွာတွင် လူမှုရေး၊ အသိပညာမဟူသည့်အခင်းပါးစားကြောင့် ပညာသင်ကြားရာတွင် ကျောင်းခံဝန်း လုံခြုံမှု မရှိစေခြင်း။	<input type="checkbox"/> ကျား <input checked="" type="checkbox"/> မကျား + မ
၇။ ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသားများ ပညာသင်ကြားရာတွင် ကျောင်းခံဝန်း လုံခြုံမှု မရှိစေခြင်း။	<input type="checkbox"/> ကျား <input checked="" type="checkbox"/> မကျား + မ

ခ။ မျှော်မှန်းခြင်း- နောင်လာမည့် (၅) နှစ် အတွင်း ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး မျှော်မှန်းလျာထားချက်များအား တင်ပြပါ။

အုပ်စုဖွဲ့ဆွေးနွေးမှုများမှ တင်ပြသောမျှော်မှန်းချက်များ	
၁။ ကျန်းမာရေး နှင့် ညီညွတ်စွာ စားသုံးရေး များ ရရှိပြီး စတုန်းရွာလူထု အားလုံး သက်ရှိညီ ကျန်းမာလာစေရန်။	<input type="checkbox"/> ကျား <input checked="" type="checkbox"/> မကျား + မ
၂။ ကလေးငယ်များ ပညာသင်ကြားရာတွင် အဆင်ပြေမှုများစွာဖြင့် အသိပညာ မဟူသည့်အခင်းပါးစားကြောင့် ပညာတတ်ကြီးများ ဖြစ်လာစေရန်။	<input type="checkbox"/> ကျား <input checked="" type="checkbox"/> မကျား + မ
၃။ မြစ်ရေတိုက်စားမှု များ ကင်းဝေးပြီး လမ်းပန်း ဆက်သွယ်ရေး ပိုမိုကောင်းမွန်လာစေရန်။	<input type="checkbox"/> ကျား <input checked="" type="checkbox"/> မကျား + မ
၄။ အသိပညာ မဟူသည့်အခင်းပါးစားကြောင့် စားဝတ်ရေး အဆင်ပြေလာစေရန်။	<input type="checkbox"/> ကျား <input checked="" type="checkbox"/> မကျား + မ
၅။ ကျေးရွာအစည်းအဝေး များ ပြုလုပ်ရာတွင် ခရီးရှည်ခရီးဝေး အဆင်ပြေရေး။	<input type="checkbox"/> ကျား <input checked="" type="checkbox"/> မကျား + မ
၆။ ဘာသာရေး အဆောက်အအုံ ခိုင်ခံ့ များ ရရှိပြီး သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် သိတင်း သုံးရာတွင် အဆင်ပြေမှု ရှိလာစေရန်။	<input type="checkbox"/> ကျား <input checked="" type="checkbox"/> မကျား + မ

က။ လူထုစီမံကိန်း၏ လာမည့် (၄) နှစ်အတွက် အကျုံးမဝင်သော ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

ဦးစားပေး အဆင့် သတ်မှတ်ချက်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/အမျိုးသား+ အမျိုးသမီး)	အခန်းကဏ္ဍ	ခန့်မှန်း ကုန်ကျစရိတ်	အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူခန့်မှန်းခြေအရေအတွက်		
					ကျား	မ	ပေါင်း
၆။	လူမှုကုန်သွယ်ရေးဆောင်ရွက်ရေး	အမျိုးသမီး	တံတား	၁၀,၀၀၀,၀၀၀	၈၅၀	၉၀၆	၁၇၅၆
၇။	ရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့အစည်း	အမျိုးသမီး	ရွေးချယ်ရေး	၃၀၀,၀၀၀	၈၅၀	၉၀၆	၁၇၅၆
၈။	စာကြည့်တိုက်ဆောက်လုပ်ခြင်း	အမျိုးသား + အမျိုးသမီး	အခြားအဆောက်အအုံ	၁၄,၀၀၀,၀၀၀	၈၅၀	၉၀၆	၁၇၅၆
၉။	မြေထိန်း ခုံ ရုံ တည်ဆောက်ခြင်း	အမျိုးသား + အမျိုးသမီး	အခြား	၃၀,၀၀၀,၀၀၀	၈၅၀	၉၀၆	၁၇၅၆
၁၀။	KG ကျောင်း ဆောက်လုပ်ခြင်း	အမျိုးသမီး	ပညာရေးအဆောက်အအုံ	၁၆,၀၀၀,၀၀၀	၈၅၀	၉၀၆	၁၇၅၆

သ။ လူထုစီမံကိန်း၏ လာမည့် (၄) နှစ်အတွက် အကျုံးမဝင်သော ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

အဆင့်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/အမျိုးသား+ အမျိုးသမီး)	အခန်းကဏ္ဍ
၆။	လူမှုကုန်သွယ်ရေးဆောင်ရွက်ရေး	အမျိုးသား	အခြား

၈။ လူထုဝိမံကိန်း၏ လာမည့် (၄) နှစ်အတွက် အကျိုးမဝင်သော ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

ဦးစားပေး အဆင့် သတ်မှတ်ချက်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/ အမျိုးသား+ အမျိုးသမီး)	အခန်းကဏ္ဍ	ခန့်မှန်း ကုန်ကျ စရိတ်	အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ ခန့်မှန်းခြေအရေအတွက်		
					ကျား	မ	ပေါင်း
၁	ရေစမ်း ရေသန့်စက်၊ ရေစက်ရုံ၊ ရေပိုက်လိုင်း	အမျိုးသား + အမျိုးသမီး	ရေရရှိရေး	၂၄,၃၀၀,၀၀၀	၈၈၁	၉၀၆	၁၇၈၇
၂	ကျေးရွာခင်းပ စောင့်စောင့် လုပ်ခြင်း	အမျိုးသား + အမျိုးသမီး	ကျေးရွာ အသောက်အရည်	၂၀,၀၀၀,၀၀၀	၈၈၁	၉၀၆	၁၇၈၇
၃	မူကြိုကျောင်းဆောက်လုပ်ခြင်း	အမျိုးသား + အမျိုးသမီး	ပညာရေး အဆောက်အအုံ	၁၀,၀၀၀,၀၀၀	၈၈၁	၉၀၆	၁၇၈၇
၄	ကျေးရွာ ရေပေးစနစ် တိုးချဲ့ခြင်း	အမျိုးသား + အမျိုးသမီး	အခြား အဆောက်အအုံ	၂၅,၀၀၀,၀၀၀	၈၈၁	၉၀၆	၁၇၈၇
၅	ဘာသာရေး ကျောင်း ဗဟိုတံတိုင်း ကန်ခြင်း	အမျိုးသား + အမျိုးသမီး	ပညာရေး အဆောက်အအုံ	၂၇,၀၀၀,၀၀၀	၈၈၁	၉၀၆	၁၇၈၇

၉။ လူထုဝိမံကိန်း၏ လာမည့် (၄) နှစ်အတွက် အကျိုးမဝင်သော ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

အဆင့်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/ အမျိုးသား+ အမျိုးသမီး)	အခန်းကဏ္ဍ
၁	အုပ်ချုပ်ရေး မြေရုံး ပြုပြင် တိုးချဲ့ခြင်း	အမျိုးသား + အမျိုးသမီး	အခြား
၂	ဘုန်းကြီးကျောင်း မှန်ခွဲပြု လုပ်ခြင်း	အမျိုးသမီး	အခြား
၃	ဓမ္မာရုံ အပြီးသတ်ဆောက်လုပ်ခြင်း	အမျိုးသမီး	အခြား
၄	ကွန်ပျူတာ၊ စက်ချယ် ဘင်ကုန်	အမျိုးသမီး	အခြား
၅	မူကြို ဘဏ္ဍ	အမျိုးသမီး	ပညာရေး

ခေါင်းဆောင်၊ ကျေးရွာဝိမံကိန်းအထောက်အကူပြုကော်မတီမှအတည်ပြုသည်။

အမည် ခင်ဦး၊ မ လက်မှတ် [Signature] နေ့စွဲ ၁/၄/၂၀၁၉

၁၂။ အစည်းအဝေးမှတ်တမ်းများ



အစည်းအဝေးမှတ်တမ်း

- အစည်းအဝေးမှတ်စဉ် - ၁ / ၂၀၁၉
- အစည်းအဝေးကျင်းပသည့်ရက် - ၁.၄.၂၀၁၉
- အစည်းအဝေးကျင်းပသည့်နေရာ - မိုးစစ်ကျေးရွာ ကတ်ရုံ
- အစည်းအဝေးကျင်းပသည့်အချိန် - ဒီဒဂင် (၁၀:၃၀) မှ (၄:၃၀) ထိ
- အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူဦးရေ - ကျား ၄၉ / မ ၂၄၆ စုစုပေါင်း (၂၉၅)ဦး

အစည်းအဝေးပြုလုပ်ရခြင်းရည်ရွယ်ချက်
 ကျေးရွာ ပထမအကြိမ် ဒုတိယအကြိမ် အစည်းအဝေးတွင် လူထုဗဟိုပြု စီမံကိန်း အင်အားစု၊ ကော်မတီအဖွဲ့၊ စက်ဝိုင်းအဖွဲ့၊ ငွင်းဝင်အဖွဲ့၊ အစိုးရအဖွဲ့၊ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် တာဝန်ဝတ္တရားများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အစိုးရအဖွဲ့၊ အဖွဲ့အစည်းများကို ကျေးရွာ လူထု ကိုယ်စားပြုပေးခြင်းဖြင့် ကျေးရွာ စီမံကိန်းနှင့် အဖွဲ့အစည်းများ၏ အဖွဲ့အစည်းများကို ကျေးရွာ လူထု ကိုယ်စားပြုပေးခြင်းဖြင့် ကျေးရွာ စီမံကိန်းနှင့် အဖွဲ့အစည်းများ၏ အဖွဲ့အစည်းများကို ကျေးရွာ လူထု ကိုယ်စားပြုပေးခြင်း။

ဆွေးနွေးချက်။ ။ အစည်းအဝေး စတင်ကျင်းပရာတွင် ပထမဦးစွာ လူထုစည်းရုံးရေးအဖွဲ့၊ ဦးတက်ကိုကိုမှ စီမံကိန်း စိတ်ဓာတ် (၁၅) ချက်အား ဖွဲ့စည်းရင်း၊ ပြောကြားပြီး လူထုစည်းရုံးရေးအဖွဲ့၊ ဒေါ်မြတ်မင်းသူ မှ စီမံကိန်း စက်ဝိုင်း အဖွဲ့ (၆) ဝိုင်း အစိုးရ (၁၄) ဘဏ်အား ဖွဲ့စည်း ပြောကြားခဲ့ပြီး အစိတ်တာဝန် ဝိုင်းအဖွဲ့နှင့် တာဝန်ဝတ္တရားများ ကိုလည်း ဆွေးနွေးခဲ့ပါကြောင်း၊ မိုးစစ် ကျေးရွာ၏ အဖွဲ့အစည်း လိုအပ်နေသော ကျေးရွာ စတင်အဖွဲ့ဝင်အဖွဲ့များကိုလည်း ဆွေးနွေးခဲ့ပါကြောင်း၊ လူထုစည်းရုံးရေးအဖွဲ့၊ ဦးတက်ကိုကိုမှ လူထု အဖွဲ့အစည်း ပူးပေါင်း ပါဝင်သော လူထုစည်းရုံးရေးအဖွဲ့ (၉) ခု အား ပြန်လည် ဖွဲ့စည်းပုံရာတွင် လိုအပ်သည့် အချက်အလက်များ ပြန်လည်ကန့်သတ်ပြီး သင့်ကြောင်း ပြောရာအခက်အခဲများ၊ ဆွေးနွေးချက်များနှင့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းများ ပြန်လည်တင်ပြပြီး ကျေးရွာလူထုနှင့် ဆွေးနွေးခဲ့ရာ ဒုတိယအကြိမ် စီမံကိန်း စက်ဝိုင်းတွင် ပြုလုပ်မည့် ကျေးရွာစီမံကိန်းလုပ်ငန်းများကို ပြုလုပ်သွားမည်ဟု

၁၃။ ကဏ္ဍအလိုက်ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ

ကဏ္ဍအလိုက် လုပ်ငန်းချုပ်ဖော်ပြချက်

မိုးစစ်

ကဏ္ဍ	စဉ်	လုပ်ငန်းအမျိုးအစား	အဆိုပြုသူ(အမှန်ဖြစ်ရန်)			ခုနှစ်	ထောက်ပံ့မည့်အဖွဲ့အစည်း (သို့)ဌာန	မှတ်ချက်
			ကျား	မ	ကျား+မ			
အခြေခံအဆောက်အအုံကဏ္ဍ (လမ်း/တံတား/ရေရရှိရေး/ဇီလပ် ရေး)	၀	ရေစင်၊ ရေသန့်စက်၊ ရေစက် ရုံ၊ ရေပိုက်လျှင်း			✓	၂၀၁၉	၀၅၅	
	၂	ရေကူးတံကားတည်ဆောက် ခြင်း		✓				
	၃	ရေတူးဖော်ရေးလုပ်ငန်း		✓				
	၄	ဆိပ်ခုံတံကား ဆောက်လုပ် ခြင်း		✓				
	၅							
လူမှုဖွံ့ဖြိုးရေးကဏ္ဍ (ပညာရေး/ ကျန်းမာရေး နှင့် ဆိုင်သောအဆောက်အအုံများနှင့် အခြားလိုအပ်ချက်များ)	၀	မူကြိုကျောင်းဆောင် ဆောက်လုပ်ခြင်း			✓			
	၂	တောင်ကျောင်း အောက် တိုင်းကန်ခြင်း			✓			
	၃	K&C ကျောင်းဆောင် ဆောက်လုပ်ခြင်း		✓				
	၄	မူကြိုဆရာမကျောင်း		✓				
	၅	ကျောင်းအိတ်ဆောင် လုပ်ခြင်း		✓				
သက်မွေးဝမ်းကျောင်းကဏ္ဍ (ဖိုက်ပျိုးရေး/ မွေးမြူရေး နှင့် ဆိုင် သော အဆောက်အအုံများ နှင့် အခြား လိုအပ်ချက်များ)	၀	ကျေးရွာချေးမြူခြင်း တိုးချဲ့ခြင်း			✓			
	၂	ကွန်ပျူတာ၊ စက်ချယ် သင်တန်း		✓				
	၃							
	၄							
	၅							
သဘာဝဘေးအန္တရာယ် လျော့ပါးရေး ကဏ္ဍ	၀	မြေထိန်းနံရံတည်ဆောက်ခြင်း			✓			
	၂							
	၃							
	၄							
	၅							
အခြားကဏ္ဍ (ဌာနဆိုင်ရာများသို့ လွှဲပြောင်း နိုင်ခြင်း နှင့် အကောင်းအထည် ဖော်ဆောင်ရန်ပေးနိုင်ခြင်းမရှိ သော လုပ်ငန်းများ)	၀	ကျေးရွာခန်းမဆောင် ဆောက်လုပ်ခြင်း			✓			
	၂	စာကြည့်တိုက်ဆောက် လုပ်ခြင်း			✓			
	၃	အုပ်ချုပ်ရေး များ ဖြစ်မြူ ခြင်းတို့ ချဲ့ခြင်း			✓			
	၄	ဘုန်းကြီးကျောင်း မုခ်ခို မြူလုပ်ခြင်း		✓				
	၅	ဓမ္မာရုံအဖြစ် သက် ဆောင်လုပ်ခြင်း		✓				

ကဏ္ဍအလိုက် လုပ်ငန်းချုပ်ပေး

မိုးစစ်

ဦးစီးဌာန	စဉ်	လုပ်ငန်းအမျိုးအစား	အဆိုပြုသူ(အမှန်ဖြစ်ရန်)			ခုနှစ်	ထောက်ပံ့မည့်အဖွဲ့အစည်း (သို့)ဌာန	မှတ်ချက်
			ကျား	မ	ကျား+မ			
အခြေခံအဆောက်အအုံကဏ္ဍ (လမ်း/တံတား/ရေရရှိရေး/မီးလောင်ရေး)	၀							
	၂							
	၃							
	၄							
	၅							
လူမှုဖွံ့ဖြိုးရေးကဏ္ဍ (ပညာရေး/ ကျန်းမာရေး နှင့် ဆိုင်ခေကာအဆောက်အအုံများနှင့် အခြားလိုအပ်ချက်များ)	၀							
	၂							
	၃							
	၄							
	၅							
သက်မွေးဝမ်းကျောင်းကဏ္ဍ (စိုက်ပျိုးရေး/ ဖွေးဖြူရေး နှင့် ဆိုင်ခေကာ အဆောက်အအုံများ နှင့် အခြား လိုအပ်ချက်များ)	၀							
	၂							
	၃							
	၄							
	၅							
သဘာဝဘေးအန္တရာယ် လျော့နည်းရေး ကဏ္ဍ	၀							
	၂							
	၃							
	၄							
	၅							
အခြားကဏ္ဍ (ဌာနဆိုင်ရာများသို့ လွှဲပြောင်းနိုင်ခြင်း နှင့် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခြင်းမရှိ ဝေသာလုပ်ငန်းများ)	၀	ရေ၊ မြေ၊ လူမှု နှင့် ဆိုင်ခေကာ အဆောက်အအုံများ	✓					
	၂	ကဏ္ဍ: ကဏ္ဍ: ကဏ္ဍ: ပြုလုပ်ခြင်း		✓				
	၃							
	၄							
	၅							